
 

 

 

  Kielce, 25 stycznia 2024 r. 

OK-I.0003.3.3.2024  

       

Pan 

Leszek Wawrzyła 

Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

 

Dotyczy: udzielenia odpowiedzi na interpelację złożoną w dniu 15.01.2024 r. 

 

Szanowny Panie Radny, 

 

odpowiadając na Pana interpelację dotyczącą Strategii rozwoju Spółki ,,Uzdrowisko  

Busko-Zdrój” S.A. 2022 do 2030 r.,  poniżej przedstawiam, co następuje:  

 

Odnosząc się do punktu 1 interpelacji informuję, iż w nowym zakładzie produkowana będzie 

woda w butelkach PET o pojemności 0,5l i 1,5l. Przestoje produkcyjne związane  

z przezbrojeniem linii między tymi formatami będą trwały ok. 1 godziny i w tym czasie 

konserwatorzy wraz z pracownikami produkcyjnymi będą zaangażowani w przezbrojenie 

maszyn i urządzeń, do których są przypisani. Tak krótki czas przezbrojenia linii jest związany 

między innymi z zainstalowanym systemem szybkiej zmiany form rozdmuchowych. 

 

Odpowiadając na pytanie zawarte w punkcie 2 interpelacji informuję, że do 2026 r.,  

Spółka nie planuje produkcji wody 0,751 premium w opakowaniu szklanym. Spółka nie planuje 

również zaprzestania produkcji wody, która jest dostarczana m.in. do Sejmu. 

 

Odnosząc się do punktu 3 interpelacji informuję, iż budowa i uruchomienie nowego zakładu 

produkcyjnego będzie miała bezpośredni wpływ na znaczne obniżenie kosztów produkcji  

oraz większą wydajność. Chodzi tu głównie o : 

− zredukowanie masy używanej preformy,  

− zredukowanie masy folii termokurczliwej oraz stretch,  



 

                                                                                                                                

                                                                                                                         

− mniejsze zużycie powietrza (dzięki kolektorom powietrza), 

− wydajny i energooszczędny system ponownego podgrzewania preform, wykorzystujący 

bliską podczerwień NIR. 

Produkcja wody mineralnej na linii PET, w nowym zakładzie, obniży koszty osobowe dzięki 

zastosowaniu nowoczesnej technologii. Jednocześnie, Spółka nie planuje zwolnień 

pracowników, a efekt zmniejszenia ich liczby nastąpi poprzez niezastępowanie nowymi 

pracownikami osób kończących pracę w związku z przejściem na emeryturę. 

 

Z poważaniem 

 

Andrzej Bętkowski 

Marszałek Województwa Świętokrzyskiego 
/dokument podpisano elektronicznie/ 
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